
ЧРЕЗ: г-н Венцислав Спирдонов 
Председател на ВТОС

ДО: г-н Даниел Панов
Кмет на Община Велико Търново

ПИТАНЕ
ОТ: Красин Каракоцев и Стефан Антонов -  общински съветници от група 

„БСП за България, АБВ и Движение 21" във ВТОбС.
ОТНОСНО: Състоянието на автобусните спирки в град Велико Търново.

Уважаеми г-н Панов,
Темата за състоянието на автобусните спирки стана още по-дискутирана през 

изминалата 2020 година. Хората предпочитат да използват градския транспорт по 
ред причини. За това е важно както автобусите да са в добро състояние, така и 
спирките да са в приличен вид.

В медиите и в социалните мрежи все по-често има сигнали за лошото 
състояние на автобусните спирки. От публикации в местните медии от м. септември 
2020 г. разбираме, че концесионерът на спирките не се справя със задълженията си 
и от Общината ще преразгледат неговия договор. Става ясно, че през годините 
концесионерът е бил глобяван неколкоратно.

За жалост лошото състояние на спирките рефлектира на облика на града ни. 
По трасето от кв. Бузлуджа до Пазара почти всяка спирка е счупена, няма актуално 
разписание на градския транспорт или е изрисувана. Преди известно време лека 
кола се вряза в спирка, която до този момент е обезопасена само с червена 
предупредителна лента. Възникват следните въпроси:

1. Кога ще бъдат ремонтирани повредените спирки?
2. Чия е отговорността за подържане чистотата, приветливият вид на 

спирките и актуалността на разписанията на автобусните линии?
3. Колко пъти е глобявана фирмата концесионер, на каква стойност са 

наложените глоби и постъпили ли са те по сметките на Община Велико Търново?

Моля да ни отговорите устно с писмен вариант на отговора. /
/

С уважение, 
Красин Каракоцев 
Стефан Антонов


